


















2023. november 3.FÉLEGYHÁZI KÖZLÖNY � HELYI HÍREK20

Tökfaragók

12 csapat indult a Bubu kávézóban 
megrendezett szabadtéri tökfaragó 
versenyen október 28-án, szomba-
ton délután. A gy�ztes alkotást a 
Flegmák 2 csapata tette az asztalra, 
akik a mexikói motívumokkal díszí-
tették a töklámpásukat. 

Az eszközökben sem volt hiány a verse-
nyen: fúrók, kalapácsok, vés�k és ragasz-
tópisztolyok segítették a megálmodott 
kompozíciók létrejöttét.

A verseny végeztével a lámpásokat ki-
állították a kávézó üvegkirakatában, s�t, a 
következ� napokban bárki megtekintheti a 
szezonális tárlatot.

Szakmaközi M�vel�dési Ház Közhasznú Egyesület
2023. november 9-én, 10 és 13 óra között

Cím: 6100 Kiskunfélegyháza, Szent János tér 3.


